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内容概要

本书所选的最新英语时文，内容涵盖国际时事、经济文化、社会生活、科学技术、文学艺术、风云人
物等各个方面。
本书选材针对性强、信息量大，所选文章不但题材广泛、体裁多样，而且内容新颖、语言优美，有利
于读者扩大词汇量，适合不同层次的读者使用。
文章长度适中，适合于定时操作和制定阅读计划，也适合于精读与背诵。
词汇注释准确、详细，为读者阅读时扫清语言障碍提供了最直接、最有效的帮助。
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书籍目录

Unit 1 The Age of “Globaligy”Unit 2 When Cool Goes GoldUnit 3 Time TO Dump The EuroUnit 4 High-tech
HaruestsUnit 5 Hongkong Telecom—the Trusted Telecoms Partner in AsiaUnit 6 Bill Gates’s Image
ProblemUnit 7 Time To Panic?Unit 8 Is This a Strike to Like?Unit 9 Talk Your Head OffUnit 10 The East is
FedUnit 11 For Entrepreneurs,Lauyers and Doctors,There’s Gold in oldUnit 12 Is It Really A Good Deal?Unit 13
Women’s Place?Unit 14 Public Education:a Monopoly No LongerUnit 15 Spare the Rod?MaybeUnit 16 The
Boss Feels Your PainUnit 17 Cold Case Confidential⋯⋯
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